
 

 

 

Protokoll 

2023-12-14 
 

Närvarande: Sven-Erik, Kenneth, Stefan, Hans, Miti, Hans-Erik, Roger och Ann-Louise. 

117.Ordförande förklarade mötet öppnat. 

118. Val av sekreterare; Ann-Louise Persson 

119. Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

120. Kassarapport, Totalt: 55 186,18kr. Pengar från Harefjordens FVOF kommer. Är klart 
från deras ordförande. Bidrag från byalagets arbetsdag. Kenneth kommer köpa frimärken 
innan årsskiftet. 

121.Bygdebladet. Ny annonsör, Solvab teknik. Tidning är för utkörning i skrivande stund. 
Lista för nästa års tryckning gås igenom. Bilder från detta års Lucia kommer nästa 
år/tidning 

122.Ansvarsområden/ aktiviteter. Ronny Karlsson mycket nöjd över att vi tar hand om 
båthuset, annars inte mycket att lägga till handlingarna. 

123.Bussresa hjulets dag. Uppskattad av Gammelbilens vänner, vi kör ett år till. Arne har 
börjat ett samarbete med Gammelbilens vänner om bilträffen vid kyrkan. 

124.Planerade möten. 18 januari. Planering inför valberedelse och årsmöte. 

125.Övriga frågor. Om man kan ställa dokument i föreningsarkivet. Stefan tar på sig detta. 
Pengar från Eurovind. Vi söker 2024 igen. 

Finns det något hur någonstans där byalaget kan husera, där vi kan sätta vår egna prägel 
för en liten slant. 

Kenneth fått samtal från SVT, Rino Rotevatn angående kräftodling. 

116.Mötet avslutades. En God jul önskades till alla i byalaget 

 

Ann-Louise Persson 

Vice sekreterare 

 


